



Fondazione Anna Lindh
Rete Italiana



ENG

"Teatro Valle Occupato" wins the Euromed Award for Dialogue 2012

Nicosia, 11 November 2012: Teatro Valle Occupato, a self organised Italian group of art workers defending Culture as a common good, has been awarded yesterday in Nicosia, Cyprus for the 7th Edition of the Euro-Med Dialogue Award in the presence of the Heads of the Anna Lindh National Networks and several civil society representatives, for their valuable contribution in the thematic "Youth for Change, Social Justice and a Shared Development".

For more information visit <http://www.euromedalex.org/news/teatro-valle-occupato-wins-euromed-award-dialogue-2012>

Yours,

Anna Lindh Foundation – Secretariat

FR

Teatro Valle Occupato remporte le Prix Euro-Med pour le Dialogue 2012

Nicosie, 11 novembre 2012: Teatro Valle Occupato, un groupe italien auto-organisé de travailleurs des arts défendant la Culture comme bien commun, a été officiellement déclaré gagnant de la 7ème édition du Prix Euro-Med Anna Lindh pour le Dialogue entre les Cultures 2012 hier à Chypre en la présence des Chefs de File des Réseaux Nationaux de la Fondation Anna Lindh ainsi que différents représentants de la société civile pour leur importante contribution dans le thème "Les Jeunes pour le Changement, la Justice sociale et un Développement partagé".

Pour plus d'information, veuillez cliquer <http://www.euromedalex.org/fr/nouvelles/teatro-valle-occupato-remporte-le-prix-euro-med-pour-le-dialogue-2012>

Fondation Anna Lindh - Secrétariat